
Zápisnica č. 14/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 30. 6. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Analýza úbytku študentov v prvom roku Bc. štúdia a návrh opatrení (pror. Kalužný) 
2. Strategický zámer rozvoja STU s ohľadom na ŠF (pror. Redhammer) 
3. Príprava projektov centier excelentnosti zo ŠF (pror. Redhammer) 
4. Informácia o ukončení implementačnej fázy AIS na STU (pror. Finka) 
5. Stratégia rozvoja komplexného systému zabezpečovania kvality na STU – 2. čítanie (pror. 

Finka) 
6. Výstavba novej Fakulty informatiky a informačných technológií STU v lokalite Mlynská 

dolina (pror. Janíček) 
7. Propagačná brožúra STU (pror. Petráš) 
8. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Analýza úbytku študentov (pror. Kalužný) 
2) Stratégia rozvoja STU pre obdobie 2007-2013 s ohľadom na možnosti štrukturálnych 

fondov EÚ (pror. Redhammer) 
3) Príprava projektov centier excelentnosti zo ŠF – zoznam projektových zámerov (pror. 

Redhammer) 
4) Stav implementácie AIS k 30.6.2008 (pror. Finka) 
5) Stratégia rozvoja komplexného systému zabezpečovania kvality na STU – 2. čítanie (pror. 

Finka) 
6) Všeobecná propagačná brožúra o STU (pror. Petráš) 
7) Verejná súťaž – osobné automobily (pror. Janíček) 
8) Návrh na odsúhlasenie uzatvorenia NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
9) Celouniverzitné licencie SW (pror. Finka) 
10) Návrh na vypísanie výberových konaní (pror. Finka) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/13/2008, 4/13/2008, 1/12/2008, 2/12/2008, 3/12/2008, 4/12/2008 
 
Nesplnené úlohy:  1/10/2008 – plnenie úlohy predĺžené do konca septembra 2008 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Rektor Báleš, prorektor Petráš: 
- Informovali o priebehu a výsledkoch ZPC do Kazachstanu. Boli podpísané zmluvy 

o spolupráci s 2 univerzitami v Kazachstane. 
- Informovali o návšteve nového čínskeho veľvyslanca na STU. 
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Prorektor Janíček: 
Informoval o porade na MŠ SR k rozpočtu na budúci rok. 
 
 
K bodu 1 Analýza úbytku študentov v prvom roku Bc. štúdia a návrh 

opatrení (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil obsiahly písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Konštatoval, 

že napriek nepriaznivému demografickému vývoju sa počet prihlásených 
a prijatých študentov na STU neznížil. V návrhu opatrení dominuje zvýšenie 
komunikácie a spolupráce so strednými školami, potreba zvýšiť 
informovanosť študentov SŠ o úspešnosti absolventov STU a postavení 
STU medzi univerzitami v SR a obsahová i metodická inovácia teoretických 
predmetov (hlavne matematiky a fyziky). Navrhnuté opatrenia treba 
rozpracovať do konkrétnych úloh. 

Pror. 
Redhammer: 

Uviedol skúsenosti v tejto oblasti zo zahraničných univerzít vo Veľkej 
Británii a USA. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Práve sa pripravuje prestavba výuky na stredných školách a z STU nie sme 
v žiadnej komisii na MŠ SR. Je pripravený náš priemysel na prijatie 
bakalárov do zamestnania ? Upozornil na potrebu zachovať úroveň kvality 
absolventov na STU. 

Pror. Petráš: Navrhuje vybraté časti z predloženého materiálu uverejniť v časopise 
Spektrum. Posilniť vyučovanie prírodovedných premetov na stredných 
školách vrátane povinných maturitných predmetov. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/14/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Analýza úbytku študentov v prvom roku Bc. štúdia 
a návrh opatrení“ a súhlasí s predloženým návrhom opatrení a ukladá prorektorovi 
Kalužnému predložiť tento materiál s konkrétnymi úlohami na rokovanie KR STU. 
 
 
K bodu 2 Strategický zámer rozvoja STU pre obdobie 2007-2013 s 

ohľadom na možnosti ŠF (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál obsahujúci koncept Vedeckých parkov STU, 
návrh výstavby nových objektov, konkrétne informácie k projektovým 
zámerom Vedecký park STU Bratislava – centrum, Mlynská dolina, Areál 
Trnávka a Areál Trnava. Tieto otázky už boli niekoľkokrát prerokované na 
vedení STU aj KR STU. V súčasnosti je najvyšší čas urobiť rozhodnutie 
a začať v tejto veci konkrétne konať. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Už v tejto fáze by sme mali mať hotovú urbanistickú štúdiu, mať 
vysporiadané všetky pozemky, v tomto smere meškáme. Treba si uvedomiť, 
že zakladáme strategický plán rozvoja STU na cca 20 rokov dopredu. 

Rektor Báleš: V tejto veci je nutná spolupráca prorektorov Janíčka a Redhammera, lebo 
viaceré veci spadajúce do ich pôsobnosti sa prelínajú. V súlade s výsledkami 
doterajších rokovaní našim zámerom je budovať 3 hlavné vedecké parky 
STU. 

Pror. Janíček: Informoval o aktuálnom stave vysporiadania pozemkov a nehnuteľností 
STU. 
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Uznesenie V-STU č. 1/14/2008 
Vedenie STU prerokovalo a schválilo materiál „Stratégia rozvoja STU pre obdobie 2007-
2013 s ohľadom na možnosti ŠF EÚ“ a súhlasí s koncepciou budovania vedecko-
technologických parkov STU v rámci vlastných areálov postupnou realizáciou jednotlivých 
projektových zámerov. 
 
Úloha V-STU č. 1/14/2008 
Rektor STU ukladá vypracovať projekt udržateľného ekonomického modelu a organizačného 
zabezpečenia budovania a prevádzkovania vedeckých parkov STU. 
Z: Prorektor Redhammer 
T: 30. 10. 2008. 
 
Úloha V-STU č. 2/14/2008 
Rektor STU ukladá vypracovať urbanisticko-architektonickú výhľadovú štúdiu potrieb 
a využiteľnosti areálov STU centrum a Mlynská dolina v kontexte zmenených požiadaviek na 
obslužnú infraštruktúru a s akcentom na potreby univerzitného vzdelávania a výskumu 
v režime vedecko-technologického parku. 
Z: Prorektori Redhammer, Janíček a Finka 
T: 30. 10. 2008. 
 
 
K bodu 3 Príprava projektov centier excelentnosti zo štrukturálnych 

fondov EÚ (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil a komentoval písomný zoznam doteraz avizovaných projektov 
centier excelentnosti. Projektov je celkom 16, z toho 4 z MTF Trnava, ktoré 
budú súťažiť o financie mimo Bratislavského kraja. Vedenie STU vyzýva 
všetkých záujemcov o podanie projektu k integrácii a vytváraniu 
nadfaklultných riešiteľských tímov. Zvýši sa tým úspešnosť projektov. 
Projekty musia byť odovzdané na podpis najneskôr 21. augusta 2008. Na 
spolufinancovanie schválených projektov sú rezervované peniaze na STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/14/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o zozname projektov a ukladá prorektorovi 
Redhammerovi informovať o tom na rokovaní KR STU a zorganizovať stretnutie s vedúcimi 
navrhovaných projektov. 
 
 
K bodu 4 Informácia o ukončení implementačnej fázy AIS na STU  

(pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania so stavom AIS 

v jednotlivých moduloch a uvádza prehľad o tom, čo je ešte potrebné urobiť. 
Pror. Kalužný: Univerzitné pracovisko AIS je veľmi preťažené. STU vypracovala návrhy 

mnohých tlačovín potrebných v module vzdelávanie a tým pádom má na ne 
autorské právo. Ochranná známka do AIS nepatrí. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Je potrebná a treba zabezpečiť výmenu skúseností z oblasti AIS medzi 
fakultami. Pripomienky sú hlavne z prostredia FEI a FIIT STU. Cieľom je, 
aby sme AIS vedeli lepšie používať. 
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Stanovisko V-STU č. 3/14/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Stav implementácie AIS na STU k 30.6.2008“ 
a ukladá prorektorovi Finkovi realizovať pripomienky z diskusie v rokovaniach 
s dodávateľom AIS. 
 
 
K bodu 5 Stratégia rozvoja komplexného systému zabezpečovania kvality 

na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál, do ktorého už boli zapracované všetky doručené 

pripomienky. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Dal otázku, či do systému kvality nepatrí aj štruktúra univerzity – s ohľadom 
na vznik nových ústavov na univerzite. 

Rektor Báleš: Navrhol vybrať z tohto materiálu dôležité uznesenia a aktuálne ich zaradiť do 
plánu rokovaní vedenia STU na 2. polrok 2008. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/14/2008 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Stratégia rozvoja STU komplexného systému 
zabezpečovania kvality na STU“. 
 
 
K bodu 6 Výstavba novej Fakulty informatiky a informačných technológií 

STU v lokalite Mlynská dolina (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu o stave výstavby novej budovy FIIT STU. V internom 

audite sa neobjavila žiadna pripomienka k projektu FIIT. Začiatok výstavby 
sa predpokladá v novembri 2008. Pravdepodobne bude nutné investične riešiť 
nový prívod vody pre budovu FIIT STU. 11. júla 2008 je ďalší kontrolný deň.

 
Stanovisko V-STU č. 4/14/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave výstavby novej budovy FIIT STU. 
 
 
K bodu 7 Propagačná brožúra STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil obsiahly písomný materiál s obsahom a náplňou Všeobecnej 

propagačnej brožúry o STU, ktorú v súčasnosti STU nemá. Požiadal všetkých 
o názor na obsah brožúry a dodanie pripomienok. Dal na zváženie, či treba 
slovenskú aj anglickú verziu. 

Rektor Báleš: Priklonil sa k anglickej verzii, lebo na Slovensku rozdávame týchto brožúr 
minimálne množstvo. Slovenská verzia bude zavesená na web stránke STU. 
Požiadal všetkých členov vedenia STU detailne preštudovať obsah brožúry 
a dodať pror. Petrášovi pripomienky k textu. 

Pror. Kalužný: Predpokladaný náklad 5000 ks sa mu zdá vysoký. Obsah brožúry sa bude 
meniť a preto navrhuje vytlačiť maximálne 2000 kusov. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Dal na zváženie, či okrem anglickej nevytlačiť aj arabskú verziu vzhľadom na 
počet študentov, ktorý z týchto krajín teraz máme. 
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Stanovisko V-STU č. 5/14/2008 
Vedenie STU berie na vedomie „Všeobecnú propagačnú brožúru STU“. 
 
 
K bodu 6 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil kompletný písomný materiál „Verejná súťaž – osobné automobily“. 
 
2) Prorektor Janíček: 

Informoval o rozvojových projektoch STU. Každá fakulta dostáva na tento účel sumu 10 
mil. Sk. Fakulty predložili návrhy na rozvojové projekty, ktoré by z týchto financií 
chceli realizovať. Verejnú súťaž do 3,5 mil. Sk robia fakulty samy. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/14/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o rozvojových projektoch STU. 
 
3) Prorektor Janíček: 

Obec Gabčíkovo požiadala o predĺženie prenájmu pre ubytované rodiny v účelovom 
zariadení STU. Informoval, že platobná disciplína je zatiaľ dobrá a navrhuje túto 
požiadavku schváliť. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/14/2008 
Vedenie STU súhlasí s požiadavkou obce Gabčíkovo ohľadom predĺženia nájmu budovy 
účelového zariadenia STU v Gabčíkove pre ubytovanie rodín. 
 
4) Prorektor Finka: 

- Požiadal všetkých členov vedenia STU o dodanie pripomienok k Organizačnému 
poriadku rektorátu STU aj k Štatútu univerzity, aby na jeseň 2008 mohla byť 
zrealizovaná ich reedícia. 

- Predložil písomný materiál „Celouniverzitné licencie SW“. Na základe zistenia 
cenových relácií nemá väčšina fakúlt záujem o softvéry Mathematica a Labview 
a preto celouniverzitné licencie nemajú zmysel. 

- Predložil písomný materiál „Návrh na vypísanie výberových konaní“ na miesta 
vedúcich zamestnancov – riaditeľov Ústavu manažmentu STU a Ústavu 
inžinierskych štúdií STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 7/14/2008 
Rektor STU poveruje prorektora Finku v spolupráci s právnym oddelením R STU konaním za 
účelom prípravy reedície Organizačného poriadku R STU a Štatútu univerzity. 
 
5) Prorektor Petráš: 

Otvorenie nového akademického roku sa uskutoční v Aule D. Ilkoviča na Mýtnej ulici 
v Bratislave. 

 
6) Prorektor Janíček: 

Predložil na odsúhlasenie návrhy na nájomné zmluvy a dodatky k nájomným zmluvám. 
 
1) Dodatok č. 1 k NZ ( SvF) s HydroIdeal IN, s. r. o., Bratislava. Jedná sa o prenájom 

pozemku (výmera predmetu nájmu 300 metrov štvorcových) nachádzajúceho sa v 
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priestorov areálu na Trnávke – skládka sanitárneho a stavebného materiálu. Dodatkom sa 
predlžuje pôvodný nájom do 30.6.2011. 

2) Dodatok č. 1 k NZ (SvF) s nájomcom Slovenský národný komitét IWA, Bratislava. 
Prenájom nebytových priestorov na 16 poschodí SvF, blok C, výmera 10,3 metra 
štvorcového, administratívne činnosti. Dodatkom sa predlžuje nájom do 30.6.2011 za inak 
nezmenených podmienok  

3) Dodatok č. 1 k NZ ( SvF) s nájomcom TERRATECHNIK, s. r. o. Bratislava, prenájom 
administratívnych priestorov na SvF, 16 poschodie, blok C celkom o výmere 35 metrov 
štvorcových. Dodatkom sa predlžuje nájom do 30.6.2011 za nezmenených podmienok.  

4) Dodatok č. 7 k NZ s nájomcom CENT s. r. o., Bratislava. Ide o nájom priestorov na ŠD 
Dobrovičova. Dodatkom sa predlžuje nájom do 1.7.2010. 

5) Dodatok č. 2 k NZ s nájomcom ako pod bodom 4, prenájom na ŠD J. Hronca – v oboch 
prípadoch je účelom nájmu poskytnutie služieb pre študentov – pranie prádla. Dodatkom 
sa predlžuje nájom do 1.7.2010. 

6) Nájomná zmluva s nájomcom CENT s. r. o. Nájom priestorov na ŠD na ul. Wilsonova. 
Predmet nájmu na prízemí ŠD o výmere 10,20 metra štvorcového – prevádzka práčovne. 
Doba nájmu od 1.7.2008 do 1.7.2010. 

7) Dodatok č. 2 k NZ s nájomcom HI – MEDIA, s. r. o., Bratislava. Dodatkom sa predlžuje 
nájom nebytových priestorov na ŠD Mladosť do 1.7.2010. Ide o kancelársky priestor. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/14/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh nájomných zmlúv a dodatkov k nájomným 
zmluvám tak, ako je preložený. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


